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Do przysięgi wystąp!

Nasze Grono Pedagogiczne

Składając przyrzeczenia

Zastanawialiście się kiedykolwiek, czy nauczyciele, którzy Was uczą, lubią swoją pracę?
Czy od początku wiedzieli, kim zostaną? Czy są zadowoleni ze swojego wyboru? Jaki
zawód wybraliby teraz?
Te pytania zadałam czworgu nauczycielom. Oto ich odpowiedzi:

▪ „Gdy szłam na studia nie wiedziałam, że będę nauczycielką. Myślę, że w tym wieku
jesteśmy jeszcze za młodzi, żeby decydować, kim będziemy w przyszłości. Jestem
zadowolona z tego, że pracuję w tym zawodzie. Gdybym mogła wybierać jeszcze raz, to
chyba jednak poszłabym na farmację.” (p. Małgorzata Mincewicz)
▪ „Od dziecka bawiłam się „w szkołę”. Jestem bardzo zadowolona, że wybrałam ten zawód,
choć wszyscy się temu dziwią. Gdybym miała ponownie wybrać, NIESTETY  postąpiłabym
tak samo.” (p. Marlena Kułakowska)
▪ „W mojej rodzinie od dawna są tradycje nauczycielskie. Mój pradziadek, babcia, dziadek i
ojciec byli z zawodu nauczycielami. Dziadek był nauczycielem w okresie II wojny. Budował
szkołę na Kujawach. Został jej pierwszym dyrektorem. Wysłali go do obozu
koncentracyjnego, gdzie został zamordowany. Przed kilkoma laty szkoła przyjęła jego imię.
Zostałem zaproszony na tę uroczystość i bardzo to przeżyłem. Mając taką tradycję, nie
mogłem wybrać innego zawodu niż nauczyciel.” (p. Janusz Kułakowski)
▪ „Przez wiele lat uprawiałem sport. Byłem zawsze blisko dzieci i spodobała mi się ta praca.
Myślę, że to, co robię jest powołaniem i sprawia mi to przyjemność.”
(p. Marek Binkowski)

My - cudowne dzieci

Jacy są nasi nauczyciele?

Z okazji święta nauczycieli oraz pracowników szkoły
uczniowie klasy 2 d pod kierunkiem p. Doroty Prajsnar
przygotowali inscenizację pt. "My - cudowne dzieci". 
W scenariuszu wykorzystano zabawne anegdoty z życia
sławnych ludzi, którzy nie zawsze byli pilnymi uczniami, 
a wyrośli na wspaniałych malarzy, pisarzy czy naukowców.
W ten sposób uczniowie chcieli pocieszyć zatroskanych 
o ich edukację nauczycieli i życzyć im uśmiechu oraz
wytrwałości w kształtowaniu młodych umysłów.

Uroczystość pasowania
kończy miesięczny okres
adaptacyjny uczniów klas
pierwszych. Przysięga
złożona w obecności pani
dyrektor Jolanty Kuźbik
zobowiązuje ich do
rozwijania własnych
zdolności oraz godnego
reprezentowania naszej
szkoły. Wkrótce uczniowie

pojadą na integracyjną
wycieczkę do Berlina. A
potem już tylko nauka,
nauka i jeszcze raz nauka!
Ale młodzi gimnazjaliści nie
muszą się niczego obawiać,
gdyż nauczycielom
przyświeca hasło patrona
szkoły - ks. Jana
Twardowskiego: "Śpieszmy
się kochać ludzi".MCH
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         Do zaczytania jeden krok

Polacy czytają mało.
Według statystyk tylko
10% młodych ludzi
regularnie sięga po
książki. Wydaje się,
że w dzisiejszych
czasach, gdy ich
uwaga odruchowo
kieruje się ku
internetowi czy
telewizji, trudno
oczekiwać, że znajdą 
czas na ambitne
lektury. 
Chcąc zainspirować
młodzież naszej szkoł
y do czytania

książek, panie
pedagog Maria
Karbowiak i Monika
Tryc zorganizowały 
I Festiwal Czytania
pod hasłem: 
"Do zaczytania jeden
krok". Odwiedzili nas
wspaniali goście:
profesor Ewa
Kołodziejek
(językoznawca na
US), senator Norbert
Obrycki (polityk,
germanista),
marszałek Jarosław
Rzepa (członek

zarządu woj.
zachodniopom.).
Wysłuchaliśmy w ich
interpretacji
fragmentów utworów
M. Musierowicz. 
Radość z czytania
mieli także nasi goście
występujący w II
części imprezy:
Monika Pyrek
(lekkoatletka),
Konrad Pawicki (aktor
Teatru
Współczesnego),
Krzysztof Żurek
(lektor Radia
Szczecin).

Gości oraz kameralną
widownię połączył 
wspólny cel - miłość
do książek.
 I Festiwal Czytania
już  za nami.
Podsumować go
mogą słowa Kornela
Makuszyńskiego:
"Ten jest
najszczęśliwszym z
ludzi, któremu nic
zapału do ksiąg nie
ostudzi". 

W. Andrysiak

Jedną z osób, które gościliśmy na Festiwalu
Czytania w naszym gimnazjum, była pani
profesor Ewa Kołodziejek. Miałam okazję zadać
jej pytanie, nad którym na pewno każdy z nas
choć raz się zastanawiał. Czy forma "dwójka
(np.dzieci)" jest poprawna? Otóż, cytując
wypowiedź pani profesor, jest poprawna, ale
niezalecana. Rzeczownik z reguły nie występuje
w parze z drugim rzeczownikiem (zarówno słowo
"dwójka", jak i przykładowe "dzieci" są
rzeczownikami). Najbezpieczniejszą i najbardziej
kulturalną formą jest "dwoje dzieci" . 
                                             M.Czupińska

Prezentacja tesktów M. Musierowicz

Prof. Ewa Kołodziejek P. Monika Pyrek

Powitanie gości

Czytając Musierowicz

Dostojni goście złożyli pamiątkowe dedykacje, które będzie można zobaczyć
na przygotowywanej wystawie.

Akcja książka
W ramach I Festiwalu Książki 103 uczniów
naszego gimnazjum wzięło udział w ankiecie
przygotowanej przez panią pedagog Joannę
Czarnecką. Odpowiadali na pytanie: „Jaka jest
Twoja ulubiona książka?”.
Największą popularnością cieszyła się seria
przygodowa J.K. Rowling pt. „Harry Potter”. Na
następnych miejscach pojawiły się m.in. pozycje
takie jak „Słodkie kłamstewka” S. Shepard i
„Igrzyska Śmierci” S. Collins.
Badanie wykazało, że uczniowie czytają przede
wszystkim współczesną literaturę młodzieżową.
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        Życie szkoły to... przerwa!

Rozmowy nieoceniane

W szkolnym sklepiku

Niektórzy lubią czytaćPomóc każdy może

W świecie komórek

Na ostatnią chwilę

W czasie przerwy można spotkać wiele osób czytających interesujące
książki. Jak oni mogą skupić się w takim harmidrze, to dla nas zagadka.
Gratulujemy umiejętności koncentracji! 
Tym miłośnikom czytania, którzy nie mają tak wykształconej podzielności
uwagi, polecamy udanie się do czytelni, gdzie jest znacznie ciszej. A w
przerwie między jednym rozdziałem a drugim można, np. pomóc pani
bibliotekarce w uporządkowaniu kart czytelników ;)

Najczęstszy sposób spędzania czasu między
lekcjami to... zwykła rozmowa ze znajomymi.
Każdy potrzebuje trochę luzu przed kolejną
dawką 45 – minutowej poważnej nauki.

Łatwo zauważyć, że najbardziej nielubiana oraz
surowo karna przez nauczycieli forma spędzania
przerwy to… przepisywanie zadania domowego!
Nie pomagają tłumaczenia: "Nie spisuję, sam
robię zadanie". No cóż, niektórzy potrzebują
odrobiny adrenaliny.

Na szkolnym korytarzu często mijamy
osoby korzystające z telefonu. Tę
popularną rozrywkę chętnie wspiera
szkoła, zapewniając darmowe Wi-Fi.
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Wizyta studentów z organizacji AIESEC

Kobieta w świecie IT
Dnia 29 września br. odbyła się konferencja
dotycząca branży IT w Technoparku
Pomerania. W konferencji brały udział tylko
dziewczyny. Do publiczności przemawiało
siedem pań, które na co dzień stykają się z
branżą IT. Miałyśmy okazję wysłuchać m.in.:
graficzkę komputerową, artystkę szczecińską
oraz właścicielkę firmy Kręci się. Konferencja
miała na celu przekonanie kobiet, że owa
branża wcale nie jest zarezerwowana dla
mężczyzn oraz, że nie można zamiatać
marzeń pod dywan.
                                     M. Czupińska

TAJEMNICZA SZAFKA 11
  Nieraz widzieliście nasze szafki szkolne, ale z pewnością nie mieliście
pojęcia, co jest w środku. Do niedawna też nie miałam. Kiedy poszłam z
moją koleżanką otworzyć szafkę, która została jej przydzielona, okazało
się, że znajdują się w niej jakieś rzeczy. Pani dyrektor miała już wcześniej
problem z tą szafką, bo od dawna nie mogła ustalić jej właściciela, więc
wzięła jeden ze znajdujących się w niej zeszytów. Okazało się, że należy
on do Wiktorii z klasy 3F. Jak pewnie wiecie klasy "F" nie było w naszym
gimnazjum od paru lat, więc postanowiłam to sprawdzić. Znalazłam
Wiktorię na jednym ze zdjęć absolwentów z 2009/2010 roku! O rety, jej
rzeczy leżały w szafce przez 5 lat! Niestety Wiktoria nie odpisuje na moje
wiadomości, ale kiedy to zrobi, nie wiadomo, co się wydarzy.
                                                                             Natalia Studzińska 

  Noc naukowców 2015

Szafka nr 11

Dnia 25 września w
Szczecinie odbyła się
Noc Naukowców
organizowana przez
Zachodniopomorski
Uniwersytet
Technologiczny. 

Podczas tego
wydarzenia mogliśmy
obserwować ciekawe
zjawiska z dziedziny
fizyki, chemii, a także
uczestniczyć w
warsztatach z
robotyki, obejrzeć 
doświadczenia

z ciekłym azotem.
Dowiedzieliśmy się
również o nowo
powstałym
ekogeneratorze, który
przetwarza śmieci w
energię cieplną i prąd.
Mogliśmy również
zgłębić tajniki
kryminalistyki, np.
uwidocznić naszą nić
DNA.

Zapoznaliśmy się z
urządzeniami, w jakie
wyposażony jest ZUT,
m.in.

frezarko-tokarką,
która na naszych
oczach grawerowała
pamiątkowe medale i
otwieracze do butelek.
Mieliśmy także okazję
pobawić się szybką
kamerą i dzięki niej
zobaczyć zjawiska
zachodzące przy
rozpylaniu perfum w
zwolnionym tempie. 

Sądzę, że każdy z
uczestników tego
interesującego
projektu wyniósł 
mnóstwo ciekawych 

i pożytecznych 
informacji. Może przy
okazji znalazł
odpowiedni dla siebie
kierunek studiów lub
po prostu poczuł żyłkę
naukowca.
                 K.Ćwiek

Pamiątkowe zdjęcie

W tym miesiącu już po raz piąty gościliśmy w naszym gimnazjum studentów
z międzynarodowej organizacji AIESEC.Trzyletnia współpraca szkoły z tą
organizacją, działającą w ramach projektu International School,
zaowocowała nietypowymi spotkaniami prowadzonymi w ramach lekcji j.
angielskiego. Nasi uczniowie mieli okazję skorzystania z żywego kontaktu z
językiem angielskim.
Tym razem gościli u nas Mahshid z Iranu oraz Mehdi z Maroka. Podczas
zajęć zaprezentowali nam kulturę swoich krajów, opowiedzieli o ich historii, 
przedstawili ciekawostki związane ze zwyczajami, o których nie
przeczytamy w internecie. Mahshid zaprezentował kilka  zwrotów w języku
farsi oraz zapis w nim swych imion. Jak zauważyła pani A. Rzemieniecka,
właśnie ta część zajęć wywołała najwięcej emocji u uczniów. Pod koniec
zajęć okazało się, że jeden z uczniów Gimnazjum nr 29 przez długi czas
mieszkał w Maroko, co było dla Mehdiego miłym zaskoczeniem. Nasi
goście zgodnie stwierdzili, że Szczecin jest bardzo ładnym miastem.

Ciekawe eksperymenty

Małe co nieco
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